
Zápisnica z druhého zasadnutia Rady školy dňa 10.02.2010 
 
 
Prítomní: 
Mgr. Martin Škraban – predseda RŠ 
Mgr. Jana Rambalová  
Miroslava Karaková 
Mária Seifertová  
Mgr. Alena Môciková 
Renáta Púčiková 
Eva Štangová 
Ing. Peter Rambala 
Ján Kováčik 
Mgr. Miloš Kupec – riaditeľ ZŠ, hosť 
 
Neprítomní: 
Ing. Dušana Kluvancová 
Ing. Róbert Kluvanec  
 
Program: 

1. Privítanie, voľba overovateľa a zapisovateľa zápisnice, kontrola uznesenia 
2. Analýza vých.-vzdel. činnosti  za 1. polrok šk. roku 2009/2010 
3. Analýza hospodárenia v kalendárnom roku 2009 
4. Rôzne, diskusia 
5. Uznesenie 

 
 
      1. Za zapisovateľku bola zvolená Miroslava Karaková 
          Za overovateľku bola zvolená Mária Seifertová 
           

    Z predchádzajúceho zasadnutia Rada neprijala žiadne ukladacie uznesenie. 
 
 

2. Mgr. Kupec stručne vyhodnotil výchovno – vzdelávacie výsledky za 1. polrok šk. roku 
2009/2010 – počty žiakov v triedach, počty prospievajúcich aj neprospievajúcich 
žiakov, počty pochvál a pokarhaní tr. učiteľom aj riaditeľom školy, napomenutí tr. 
učiteľom, znížené známky zo správania. Ďalej pán riaditeľ informoval 
o uskutočnenom plaveckom výcviku žiakov 3. ročníka a lyžiarskeho výcviku žiakov 7. 
ročníka. Naši žiaci sa zúčastnili na rôznych  súťažiach – vybíjaná, hádzaná, 
Pytagoriáda, olympiáda AJ, NJ, dejepisná, geografická. Dňa 08.02. prebehla spevácka 
súťaž DilongStar. 

      V neposlednom rade oboznámil členov o oprave WC a kabinetov v telocvični,      
      zakúpení 5 ks notebookov pre učiteľov, zakúpení lavíc a stoličiek + montáž plávajúcej  
      podlahy v učebni AJ a zakúpení 2 ks preliezok na školské ihrisko. 
      
    
3. Bilanciu hospodárenia za obdobie 01 – 12/2009 prečítala p. Karaková (je prílohou  
      zápisnice). Rozpočet sa dodržiava, k 31.12.2009 škola nemá neuhradené faktúry. 
 

 



     4.    Rôzne a diskusia 
            Mgr. Škraban oboznámil prítomných o projekte UIPŠ, z ktorého škola dostala 8 PC  
            zostáv, 3 notebooky a 1 dataprojektor. Zároveň pripomenul, že aj tento rok bude  
            možné darovať 2% z daní ZRPŠ Nitrianske Rudno. 
 

5.   Návrh na uznesenie: 
 
      Rada školy vzala na vedomie informáciu o: 

a) výchovno-vyuč. výsledkoch za  1. polrok šk. roku   2009/2010 
      b)  analýzu hospodárenia za 01-12/2009 
   
 
Nitrianske Rudno 10.02.2010 
 
 
Zapísala: 
 
Overovateľka: 
 
Dodatočne sa s obsahom zápisnice oboznámili: 


